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Görüş ve Önerileriniz 

Bazı bölümler için kimse adaletten bahsetmesin. 

Küçük stajlar ve entegre uyumu- sıralaması olmadı bence, Endo dan sonra entegreye geçtiğim için günlerimi endonun 2. Seansı için harcadım, entegre 

hastalarıma yeterli zaman ayıramadım öğle araları Endo da problem yaşanmayan unit yok, söylediğimde çalışıyor deniliyor ama, zorluk yaşayan yine öğrenci 

oluyor, çünkü ya ışık olmaz, ya aeratorden su gelmez vs. Bakım yok gibiydi. Öğrencinin ünit temizlemesi hasta için negatif algı oluşturuyor, kullandığı aletleri 

alsın ama dezenfektan sıkıp hastanın tükürdüğü yerleri silmesi hiç hoş bir görüntü olmuyor maalesef. Baraj yüksekliği yüzünden rubber dam kullanamadı 

çoğu arkadaş, keşke barajların yüksekliği yerine rubber dam ile zorunlu 1-2hasta olsaydı da konforunu anlayabilsek takabilseydik. Emekleriniz için teşekkür 

ederim.  

Protez bölümümüz gerek teorik gerek uygulamalı alanda daha öğretici olmalı.Dersler daha düzenli ve sistematik olmalı. Son sene staj sonu sinavlarimizda 

sorumlu olduğumuz çoğu konunun dersini almamistik elimizde slayt olmadan sinavlara girdik bizden sonraki dönemler böyle bir sorun umarım yaşamaz.Endo 

bölümü Dilek hocamız ve asistanlarimizla bu sene daha sistematik ve güzeldi.Cerrahi bölümü stajimiz 10 numara lakin teorik anlamda eksik kaldığımız bir 

bölüm oldu.Entegre bölümü çok güzel organize edildi,çok yararlı bir bölüm oldu bizim adımıza.Periodontoloji stajlarinda 2 haftada 2 yıldan sorumlu oluyoruz 

bunun çözümü olarak toplamda girdiğimiz 3 yazılı sınav 3 konuya bölünebilir o şekilde daha güzel çalışırız ve daha iyi öğreniriz diye düşünüyorum.Pedodonti 

bölümü başından sonuna hem teorik hem uygulamalı olarak gayet superdi.Ortodonti,radyoloji bölümü kısa tutulup entegreye eklenebilir en azından proteze 

daha çok zaman kalır.Ayrica protez için uzatma olayına bı sabit getirilmeli.Her şey için çok teşekkürler Emeklerinize sağlık canım hocalarim. 

Stajlarda rubberdamı daha aktif kullanmalıyız 



Berbat bir fakülte hocalar kesinlikle aldıkları maaşı hak etmiyorlar. 

Entegrede bazı asistanlar görevlerinin başına geç geliyor ve bazen ortadan kayboluyor, bu da ișlerimizin aksamasına sebep oluyor. Protezde çok az ünit çalışır 

durumda. Endo için söylemek gerekirse bazı grupların takibi iyi yapılmadığı için bazı gruplar cok uzun süre ikinci seans yaparken sona kalan grupların süreleri, 

not girme işlemi dolayısıyla daha kısa oluyor ve bu da haksızlığa sebep oluyor.  

keşke bu kadar fazla asistanlara yetki verilmese , daha çok hocalar öğrencilerle ilgilense , çünkü gerçekten bazı asistanların sergilediği tavırlar öğrencileri 

meslekten soğutuyor. 

Stajlarda profesör ve doçent hocalarımızın öğrencilere direkt bilgi aktarma amacıyla stajlarda aktif rol alması gerektiğini düşünüyorum. 

Endodonti stajinda ünitler çalışmıyor gerekli ekipman yok ve gerekli eğitim yeterli verilmiyor Protez stajinda yardımcı personel gerekli temizliği yapmıyor  

 


